表 1-2

Form 1-2

境外華僑及外國人完成登記證明

Certificate of Completed Registration for Offshore Overseas Chinese and Foreign Nationals

and Foreign Nationals
身分編號:
ID No.:
證券商開立帳號為:99 開頭加四位流水號(九九七及九九八除外) 及一碼檢查碼(境外村
構投資人適用)
The securities firm's account opening number: "99" initial code followed by 4-digit flow number (excluding "997" and "998") and a one-digit check code (applicable to offshore institutional investors)
959 開頭加三位流水號及一碼檢查碼(上市(櫃)及興櫃公司海外子公司或分公司及第一
上市(櫃)及興櫃公司員工集合專戶適用)
"959" initial code followed by 3-digit flow number and one-digit check code (applicable to segregated collective account for employees of an overseas subsidiary or branch of a TWSE (or GTSM) listed or emerging stock company, or of a TWSE (or GTSM) primary listed foreign issuer).
879 開頭加三位流水號及一碼檢查碼(第一上市(櫃)及興櫃公司買回公司股份或第二上市(櫃)公司買回臺灣存託憑證專戶適用)
"879" initial code followed by 3-digit flow number and one-digit check code (applicable to segregated account for repurchase of company shares by a TWSE (or GTSM) primary listed or emerging stock company, or repurchase of Taiwan depository receipts by a TWSE (or
GTSM) secondary listed company).
證券商開戶身分碼:
Securities firm account opening identity code:
期貨商開戶身分碼:
Futures commission merchant account opening identity code:
機構投資人型態類別:
Type of institutional investor:
投資人帳戶名稱:
Investor's account name:
投資人英文名稱:
Investor's English name:
保管銀行:
Custodian bank:
代理人:

Agent:

完成登記日期:

Date registration completed:

扣繳單位統一編號:

Tax withholding entity uniform ID no.:

註1:請依完成登記證明之帳戶名稱辦理開戶。

Note 1: Please carry out account opening using the account name given in the Certificate of Registration Completion.

註 2:代理人為期貨商者,依規定僅得開立期貨交易帳戶,不得開立證券交易帳戶 戶及新台幣存款帳戶。

Note 2: If the agent is a futures commission merchant, regulations specify that only a futures trading account may be opened; no securities trading account or New Taiwan Dollar deposit account may be opened.